
 

 

Agenda Negende Algemene Ledenvergadering 

Donderdag 21 november 2019 
 

Openbare vergadering 
 

De Kargadoor 

Oudegracht 36  

3511 AP Utrecht  

(T: 030 - 231 0377) 

 

 

vanaf  19.00 uur: ontvangst en inschrijving 

 Agendapunt         tijdsindicatie 

1. Opening en vaststelling agenda      (19.30 uur) 
 

2. Verzoek om dispensatie van art. 23 van de Statuten   (19.40 uur) 
 

3. Verslag achtste algemene vergadering d.d. 17-01-2017   (19.45 uur) 
 

4. Samenstelling bestuur en verkiezing bestuursleden   (19.50 uur) 
Het bestuur stelt de vergadering voor twee bestuursleden te kiezen: 

a. Cliff Krijnen, beoogd secretaris van het bestuur 
b. Jaap van Eenennaam, beoogd tweede secretaris van het bestuur 

  
5. Huishoudelijke zaken        (20.10 uur) 
  Jaarverslag 2018 (bijgevoegd) 
  Financieel verslag 2018 (bijgevoegd) 
  
6. Politieke situatie        (20.20 uur) 

 
7. Voorbereiding deelneming Tweede Kamerverkiezingen   (20.40 uur) 

op 17 maart 2021 

a. concept boek ‘Nederland en Europa, waarheen?’[werktitel] 
i. eerste elf hoofdstukken (bijgevoegd) 

b. pr en communicatie 
c. overig 

 

8. Wvttk          (21.15 uur) 
 

9. Rondvraag          (21.20 uur) 
 

10. Sluiting         (21.30 uur) 



Toelichting 

 

 

 

In deze negende algemenen ledenvergadering worden een aantal huishoudelijke zaken 

besproken, waaronder de jaarverslagen 2018. Daarnaast worden twee nieuwe 

bestuursleden gekozen. Belangrijk politiek agendapunt is de voorbereiding voor de Tweede 

Kamerverkiezingen van 17 maart 2021. 

 

 

Ad 3 

Bijgevoegd zijn het concept activiteitenverslag 2018 en de concept jaarrekening 2018. 

 

Ad 4. 

Het bestuur stelt voor om twee nieuwe bestuursleden te benoemen, te weten Cliff Krijnen en 

Jaap van Eenennaam. Zie daarvoor de bijlage bij deze toelichting.  

 

Ad 7a 

Indien het kabinet Rutte III niet eerder valt (hetgeen vooralsnog niet te verwachten valt), 

zullen de eerstvolgende Tweede Kamerverkiezingen op 17 maart 2021 gehouden worden. 

Het voornemen is om ter voorbereiding daarvan een boek te publiceren, waarin de 

gedachten van LibDem uiteengezet worden. De inhoud ervan zal niet (noemenswaardig) 

afwijken van hetgeen in het manifest ‘Én liberaal én sociaal’ uit 2012 staat en van eerder 

door de partij vastgestelde verkiezingsprogramma’s. Niettemin is gebleken dat er behoefte 

bestaat aan een uitleg en onderbouwing van onze standpunten, alsook aan het duidelijk 

maken wat de verschillen zijn tussen hetgeen LibDem voorstaat en de andere politieke 

partijen. 

Hett boek wordt op persoonlijke titel geschreven, maar vertegenwoordigt niettemin de visie 

van LibDem. Vandaar dat dit als element in de voorbereiding van de Tweede 

Kamerverkiezingen in de Algemene Vergadering besproken wordt. Het is de bedoeling dat 

het in de eerste maanden van 2020 gepubliceerd wordt. 

Het gaat in dit stadium vooral om de in het concept-boek weergegeven gedachten, waarbij 

vooral de volgende vragen centraal staan: is het goed leesbaar; is het duidelijk, is het 

inhoudelijk goed en is het overtuigend? Het gaat in dit stadium nog zeker niet om 

redactionele aanpassingen (behalve eventuele typefouten); de uitgever heeft te kennen 

gegeven dat de tekst – wanneer deze eenmaal in zijn geheel klaar is – door een 

professionele redacteur zal worden geredigeerd. 

 

Ad 7b 

Wordt ter vergadering mondeling toegelicht. 



bijlage 

 

CV Cliff Krijnen 

 

Ik ben 62 jaar, getrouwd en hebt twee volwassen kinderen die beiden buitenhuis wonen. Onze 

dochter woont samen met haar vriend in Haarlem en werkt als beginnend assistent accountant. Onze 

zoon woont in Utrecht en studeert aan het conservatorium. Hier doet hij de opleiding docent muziek. 

Mijn vrouw werkte tot voor kort als secretaresse bij een gemeente. Zij is zich nu aan het oriënteren 

op ander werk. 

Ik heb zelf Civiele Techniek gestudeerd aan de HTS in Alkmaar. Sinds mijn afstuderen heb ik gewerkt 

voor Rijkswaterstaat, een tweetal ingenieursbureaus, en een Amerikaanse bedrijf die diensten 

leverde aan de olie industrie. Verder heb ik als lijnmanager en programmamanager voor twee 

middelgrote gemeenten gewerkt. Vanaf eind 2017 werk ik als projectmanager bij het 

projectencentrum van de directie Metro en Tram van de gemeente Amsterdam. Het werken voor 

een politieke bestuurlijke organisatie, wat een gemeente nu eenmaal is, heeft mij in 1999 

gestimuleerd in deeltijd Technische Bestuurskunde aan de TU Delft te gaan studeren. In 2005 heb ik 

dan ook mijn MSc/ir diploma behaald. Ik heb de bestuurders nog steeds niet aan een touwtje…. maar 

ik begrip ze wel beter.  

In 2016 ben ik lid geworden van LibDem. Mijn grootste beweegreden hiervoor is geweest mijn 

aversie tegen de incidenten politiek die toen werd bedreven door de Tweede Kamer. Vaak reageren 

op incidenten die zich begaven op operationeel niveau. Bij LibDem vond ik een veel doordachtere 

duurzamere politiek die geënt is op de lange termijn. Daarnaast spraken de sociaal democratische 

beginselen mij erg aan. 

In 2016 en 2017 heb ik meegewerkt aan het programma voor de Tweede Kamer verkiezingen. Echter 

in 2017 is in de algemene ledenvergadering besloten om niet mee te doen met de verkiezingen 

vanwege de politieke situatie op dat moment. 

Vanaf het voorjaar 2019, waarin wij met een aantal leden een zogenoemde kickstart hebben 

gemaakt, ben ik in team verband actief met de PR en communicatie. Onze voorzitter Sammy van 

Tuyll heeft mij gevraagd om het bestuur van LibDem te versterken. Ik hoefde hier niet lang over na te 

denken. Dit doe ik graag. Het is de bedoeling dat ik als 1e Secretaris veel van de doe-activiteiten voor 

mijn rekening neem en tevens de portefeuille communicatie/PR behartig. Mijn kracht zit vooral in 

het vertalen van ideeën naar concrete acties en deze in teamverband uitvoeren. 

Ik zie de komende tijd als een boeiende periode waarbij, in samenhang met de publicatie van het 

boek van Sammy van Tuyll en een goed doordachte PR campagne, wij in staat moeten zijn om een 

sterke verkiezingscampagne op te tuigen. Dit zodat wij bij de Tweede Kamer verkiezing in 2021 

voldoende stemmen krijgen om één of twee zetels te halen. 



CV Jaap van Eenennaam 

Ik ben al 36 jaar 25 jaar, getrouwd en één zoon, nu 24 jaar oud. Van huis uit ben ik technisch 

natuurkundige; ik heb gestudeerd aan de Universiteit Twente (toe nog Technische Hogeschool). 

Tijdens mijn studie was ik onder andere voorzitter van de Drienerlose Wielrenvereniging Klein 

Verzet. De wielersport is nog steeds mijn passie. 

Na mijn afstuderen heb ik eerst mijn dienstplicht als gedetacheerd vaandrig bij FEL-TNO verricht. 

Daarna ben ik in dienst getreden bij Koninklijke Hoogovens. Na een fusie en overname door Tata Stel 

werk ik daar nog steeds. Nu reeds 6 jaar als onderzoeksprojectleider verzinktechnologie. Verder ben 

ik actief binnen de vakvereniging VHP TataSteel (aangesloten bij de VCP) en diverse 

ondernemingsraden bij Tata Steel. Als ingenieur ben ik daarnaast nog actief binnen KIVI als 

coördinator van de kring Alkmaar. 

Vrij kort na de oprichting ben ik lid geworden van LibDem, omdat ik mij totaal niet kan vinden in de 

visie (of gebrek daaraan) bij de andere politieke partijen. Bij LibDem vind ik meer aandacht voor de 

aspecten die ik belangrijk vind: aandacht voor industriebeleid en onderwijs gecombineerd met een 

sterk sociaal karakter dat in het neoliberale tijdperk is ondergesneeuwd. Bij alle verkiezingen waar 

LibDem aan deel heeft genomen heb ik op de kandidatenlijst gestaan. Toen Sammy vroeg of ik de 

partij actiever wilde ondersteunen heb ik niet al te lang hoeven nadenken. 

 


